
Referat
Emne: Ordinær generalforsamling

Formål med mødet: Regnskab for det forgangne år fremlægges, medlemmer til rådet vælges,
forslag tages op til afstemning og evt. spørgsmål fra beboere besvares.

Mødeleder: Benjamin A3

Referent: Thor G3

Stemmetællere:Magnus E3 og Nadia F3

Dato: 20/11-2023

Varighed: 19:00-20:30

Tilstedeværende(antal):
17
Benjamin A3
Magnus E3
Thor G3
Nanne J2
Nadia F3
Ella G3
Sanne J3
Simon J3
Troels H3
Henriette A3
Benjamin B1
Marius B1
Albert C4
Marcus A4
Daniel K3
Anna-Frida K2
Morten K2

Dagsorden:

1. Valg af dirigent, referent og tre stemmetællere

2. Beretning fra kollegianerrådets formand.

3. Gennemgang af kollegiets regnskaber.

4. Valg af interne revisorere

5. Ændring af Kollegianerrådskontingentet

6. Valg til kollegianerråd.

7. Indkomne forslag.

8. Eventuelt



Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion:

1. Valg af dirigent, referent og 3
stemmetællere

Dirigent: Benjamin A3
Referent: Thor G3
Stemmetællere: Magnus E3, Nadia F3

2. Beretning fra
kollegianerrådsformanden

● Benjamin
○ Der har været lige været bestyrelsesmøde i

foreningen, hvor regnskabet har været
fremlagt. Kollegiet fortsætter relativt sundt,
og giver et overskud på ca. 120.000.

○ Året der gik:
■ Nedlægning af håndværkerkontakt

(Vedligeholdesreglement skal
finpudses)

■ Nye netværkskabler (ingen problemer
hørt herfra)

■

2a. Christian Eliasen fremlægger
kollegiets store regnskab

● Kollegiets regnskab har et pænt overskud
○ En del poster har været under det

budgetterede niveau

2b Obligatoriske
haverengøringer og fælleshus
rengøringer

● Der snakkes med Christian Eliasen om vores system
med obligatorisk deltagelse

○ Christian nævner at vi ikke kan gøre så
meget ved det

○ Christian foreslår at vi evt. kunne løse en del
af problemet ved at få gartnerne til at rense
tagrender og tømme brønde.

■ Et overslag på pris er omkring
10.000kr. om året ekstra

2c Rygning indendørs ● Vi kan ikke håndhæve rygning hvis ikke det står i
lejekontrakten

○ Enstemmigt vedtaget at vi går videre med at
få det skrevet ind i lejekontrakten at man
ikke må ryge indendørs



3. Fremlægning af
kollegianerrådets regnskab ● Thor

○ Sanne og Simon har godkendt regnskabet
○ Det eneste, som ser mærkeligt ud er at vores

bidrag er faldet 2 gange, da Nannes lejlighed
blev slået sammen fra 2 enkelt lejligheder, og
det samme blev Troels’

4. Valg af interne revisorer ● Sanne og Simon (J3) godkendte det sidst
● Ella G3 og Nadia F3

5. Ændring af kollegianerråds
kontingent

● Stigning fra 35kr til 50kr
○ Enstemmigt vedtaget

● Formålet med stigningen er at fremme det sociale på
kollegiet, med blandt andet arrangementer

6. Valg til kollegianerrådet
● Formand

○ Benjamin fortsætter og vi vil afholde en
ekstraordinær generalforsamling når de
flytter

● Næstformand
○ Magnus fortsætter som næstformand

● Fælleshus ansvarlig
○ Vi fortsætter den glidende overgang til

Cecilie E3
● Haveansvarlig

○ Simon overgiver rollen til Ella
■ Enstemmigt vedtaget7

○ Gældende fra i dag
● Introperson

○ Troels vil gerne fortsætte
● Møbel og vaskekælder ansvarlig

○ Henriette vil gerne fortsætte
● Kasser

○ Thor fortsætter som Kasser
● Internet og hjemmeside ansvarlig

○ Thor fortsætter
● Suppleanter

○ Der skal vælges 2 suppleanter til
kollegianerrådet da vi har fået suppleanter
ind som kollegianer rådsmedlemmer

○ Nadia F3
■ Enstemmigt vedtaget

○ Markus A4
■ Enstemmigt vedtaget



7. Eventuelt ● Ændring af ordensreglementet angående storskrald,
som bliver til byttemarked i stedet


